
گروه سینما و تلویزیون - تصویربرداری »دشمن عزیز« به کارگردانی 
سهیل دانش اشراقی به پایان رسید.

تصویربرداری دومین فیلم کوتاه ســهیل دانش اشــراقی با نام »دشمن 
عزیز« به پایان رســید. در این فیلم که تهیه کنندگی آن را اشــکان خطیبی بر 
عهده دارد ســارا بهرامی، دارا دارایی، زارح گاســپاریان و اشکان خطیبی به 

ایفای نقش می پردازند. 
نویســندگی این فیلم را ســهیل دانش اشــراقی بر عهده داشته و مدیر 

تصویربرداری آن مسعود سلامی است. 
سهیل دانش اشراقی پیش از این فیلم کوتاه »زن مرد نقاش« را کارگردانی 
کرده و در ســی و نهمین جشنواره فیلم فجر سیمرغ بلورین بهترین طراحی 

صحنه را برای فیلم »روزی روزگاری آبادان« را از آن خود کرده است.
»دشمن عزیز« محصول کمپانی بین المللی صدای سکوت است. دیگر 
عوامل این فیلم کوتاه عبارتند از سرمایه گذار: محمد مدرس تهرانی، تدوین: 
عماد خدابخش، صداگذاری: علیرضا علویان، صدابردار: ســعید بجنوردی، 
مدیــر تولید: عماد طاهری، مجری طرح: بهنــام فهیم نیا، طراح گریم: علی 
شــفیعی ثابت، دســتیار کارگردان و جلوه های ویژه میدانی: آرش آقابیک، 
برنامه ریز: نوشــین شــکری، طراح صحنه: حمیدرضا عامری، طراح لباس: 
اســما احمدی، مشاور رسانه ای: آیدا اورنگ، دستیار اول تصویربردار: امید 
رخ افروز، منشــی صحنه: صفورا برســان، مدیر تدارکات: امیر کشــاورز، 
 مدیــر صحنــه: مائده عامــر، طراح گرافیــک: حامد حکیمــی، خدمات: 

رحیم ابهری.

گروه ســینما و تلویزیون - در فاصله پخش دو ســریال »احضار« و 
»زیرخاکی«، شــبکه اول سیما اپیزود »چهارگاه« از مجموعه »روزهای بهتر« 

به کارگردانی بیژن میرباقری را روی آنتن می برد.
داستان این اپیزود به قلم سارا باقرزاده به نگارش درآمده و روایت چهار 

مادر است که عاشقانه برای نجات فرزندان خود مبارزه می کنند.
بازیگران این اپیزود مریم ســعادت، مریم مقدم، کوروش تهامی، امیر 
رضــا دلاوری، الیکا عبدالرزاقی، کاظم هژیرآزاد، نگین معتضدی، غلامرضا 

اصانلو، علی اصغر طبسی و هانیه کریمی هستند.  
ســایر عوامل تولید ایــن اثر عبارتند از: مدیر تصویر برداری شــهرام 
نجاریان، دستیار اول کارگردان و برنامه ریز ایما استمراری، تصویربردار سید 
هادی پویا حســینی، صدابردار محمد حبیبی، مدیر تولید حسین پورکیانی، 
طراح صحنه و لباس ســحر شهامت، طراح گریم محسن دارسنج، جانشین 
تولید امیر حیدری، مدیر تدارکات امیر حیدری، عکاس امیر فائض، تدوین 

حمید نجفی راد، آهنگساز عماد توحیدی و صداگذار بهروز معاونیان.  
مجموعه تلویزیونی چهارگاه به تهیه کنندگی احمد زالی محصول گروه 
فیلم و ســریال شــبکه یک سیماست که در شش قسمت تولید شده است و 
از امشــب حوالی ساعت ۲۲:۱۵ از شبکه یک پخش خواهد شد. این سریال 

پیش از این نیز سال ۹۶ روی آنتن شبکه یک سیما رفته بود.

»دشمن عزیز« به پایان رسید

»چهارگاه« جایگزین »احضار« می شود
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گروه ســینما و تلویزیون-در 
ایــن گزارش با حقایقــی از اتفاقات 
ســینمایی و بازیگران هالیوود آشنا 

شوید.
بازیگــران بازتــاب قصه هایی 
هستند که خودشان در آن ها بازی کرده 
اند و بــه نوبه خود بازتاب جامعه ای 
است که در آن زندگی می کنند. غالباً 
این بازیگران بــرای طرفداران خود 
در سراســر جهان اهمیت زیادی پیدا 
می کننــد. از طرفی، بــه دلیل اینکه 
تماشاگران در  سراسر دنیا فیلم آن ها 
را تماشــا می کنند، قدرت بازیگران 
دیگر محدود به یک موقعیت خاص 
جغرافیایی نیســت. آن ها با عملکرد 
شــگفت انگیز در فیلم های سینمایی 
و زندگی، به شــخصیت های مهمی 
تبدیل می شوند و حقایق مختلف در 
زندگی آن ها برای عده زیادی جذاب 
اســت؛ بنابرایــن، در اینجا حقایقی 
جذاب در مــورد بازیگران محبوب 
آورده ایــم که ممکن اســت تاکنون 
نشنیده باشید. دســتمزد ۲۰ میلیون 
دلاری نیکلاس کیج برای فیلمی که 

هرگز اکران نشد
این اتفاق افتاده است و نیکلاس 

کیج قصد داشت نقش سوپرمن را در 
 Superman Lives فیلم سینمایی
به کارگردانی تیم برتون در سال ۱۹۹۸ 
بــازی کند که البته ایــن فیلم هرگز 
ساخته نشــد. با این حال او دستمزد 

۲۰ میلیون دلاری خود را گرفت.
مردی که به وســیله شان 

کانری خلع سلاح شد
لانا ترنر  به همراه شــان کانری 
در حال تیراندازی بود که شــخصی 
وارد صحنه فیلم می شود و با اسلحه 
به سمت شان کانری نشانه می ررود، 
اما کانری به سرعت او را خلع سلاح 
و به روی زمین پرتاب می کند. شاید 
به همین دلیل اســت که عده زیادی 

شان کانری را بهترین بازیگر فیلم های 
جیمزباند می دانند.

بازیگری که زیاد می میرد
شاید شما هم متوجه شده باشید 
شخصیت هایی که شان بین در آن ها 
بازی کرده بار ها و بار ها یا کشته شده 
اند و یا مرده اند. اما شاید آمار دقیق آن 
را ندانید. ۲۵ مورد از شخصیت هایی 
که او در فیلم ها و سریال ها بازی کرده 

مرده اند.
بیل مری مدیر برنامه ندارد
بیل مــری، هیچگاه مدیر برنامه 
نداشته است. اگرکسی بخواهد با او 
همکاری کنــد می تواند برای او پیام 
صوتی بگــذارد و اگــر او تمایل به 

همکاری داشته باشــد و از بازی در 
پروژه ای که به وی شــده خوشــش 
بیاید، آن را جواب می دهد. البته شاید 
این موضوع باعث شود که بیل مری 
تعدادی از نقش های مهم و خوب را 

هم از دست بدهد.
رونالــد ریگان برای ایفای 
نقش رئیس جمهور رد شده بود

چهلمین رئیس جمهور آمریکا، 
پیش از اینکه وارد عرصه سیاست شود 
یک بازیگر بود. ریگان در سال ۱۹۶۰ 
برای بازی در نقش رئیس جمهور در 
یک نمایش به نام »بهترین مرد« تست 
بازیگری داد، اما تهیه کنندگان این اثر 
او را رد کردنــد و معتقد بودند برای 

نقش رئیس جمهور مناسب نیست. 
در هر صورت او توانست واقعا رئیس 

جمهور آمریکا شود.
خستگی  واکن  کریستوفر 

ناپذیر
از سال ۱۹۷۴، کریستوفر واکن 
حضور فعالی در ســینما داشــته و تا 
۲۰۱۰ هر سال در یک فیلم سینمایی 
بازی کرده است. در واقع او ۳۶ سال 
حضور بدون وقفه در سینما را تجربه 

کرده است.
جیــم کــری در نقش جک 

اسپارو
انتخاب اول گور وربینســکی، 
کارگردان مجموعه فیلم های »دزدان 

دریایی کارائیــب« برای نقش جک 
اسپارو، جیم کری بود. 

اما به دلیل تداخل های برنامه ای 
جیم کری او نتوانســت به این نقش 
برســد و زمانی که اولین قســمت 
مجموعــه ســینمایی دزدان دریایی 
کارائیب با عنــوان »نفرین مروارید 
سیاه« در دست تولید بود، جیم کری 
در فیلم سینمایی »بروس قادر مطلق« 

بازی می کرد.
حقیتی دیگر از جیم کری

کــری، تاکنــون چندین جایزه 
گلدن گلوب دریافت کرده است، اما 
هیچگاه نتوانسته نامزد جایزه اسکار 
شــود. او در مراسم های متعددی در 

رابطه با این موضوع شــوخی کرده 
است.

نیکلاس کیج و ایفای نقش 
در ماتریکس

انتخاب های نیــکلاس کیج از 
میان نقش هایی که به وی پیشــنهاد 
می شود همیشه عجیب بوده است. اما 
شاید مهمترین اشتباهی که او مرتکب 
شــده رد کردن پیشنهاد بازی در فیلم 
»ماتریکس« باشد. گفته می شود او به 
این دلیل که فیلم در اســترالیا ضبط 
می شده، حضور آن را رد کرده است.

کلاس  نمــره  بدتریــن 
بازیگری برای جیمز فرانکو

جیمــز فرانکو وقتــی در فیلم 

سینمایی »۱۲۷ ساعت« بازی می کرد 
در کلاس هــای بازیگری دانشــگاه 
نیویورک اســم نوشــته بود و پس از 
تست نهایی نمره D به وی داده شد. 
بعد از موفقیت فیلم »۱۲۷ ســاعت« 
شــخصی که به فرانکو نمره D داده 

بود از دانشگاه اخراج می شود.
 وقتی نزدیک بود برد پیت 

از تایسون کتک بخورد
مایک تایســون در کتابش به نام 
»حقیقت بلامنازع« می گوید که  یک 
بار شخصی را دیده که اتومبیل همسر 
سابقش خارج شده و وقتی تایسون را 
می بیند به او می گوید که کتکش نزند 
چون که فقط در حال تمرین دیالوگ 
های خود بوده اند. این شخص کسی 

جز برد پیت نبود.
دســتگیری رابرت داونی 

جونیور
رابــرت داونی جونیور، یک بار 
در هنگام رانندگی و در حالی که مواد 
مخدر به همراه اسلحه در اختیار داشته 
است توسط پلیس دستگیر می شود. 
بعــد از گذراندن دوره ای در زندان و 
مراکز درمانی، رابرت جونیور مسیر 

زندگی اش را تغییر می دهد.

گروه سینما و تلویزیون-  تجربه 
او تنها به فیلم سیزده ختم نشد. پس از 
نقش آفرینی در فیلم ســیزده در فیلم 
لانتوری ساخته رضا درمیشیان بازی 

کرد.
اخیــرا در ســینما و تلویزیون 
بازیگران نوظهوری حاضر هستند که 
بازیگری را از کودکی شروع کرده اند 
و توانســته اند کارنامه کاری خوبی در 
ســن پایین برای خود بســازند. یسنا 
میرطهماســب یکی از این بازیگران 
است که بازیگری را از نوجوانی آغاز 
کرد، ادامه داد و حالا یکی از بازیگران 

اصلی سریال ملکه گدایان است.

نوجوانی موفق
یســنا میرطهماســب که فرزند 
مجتبی میرطهماســب؛ مستندساز و 
صدابردار اســت در دانشگاه معماری 
خوانــده و به دلیل علاقه اش به حرفه 
بازیگری روی آورده اســت. یســنا 
میرطهماســب از طریق باران کوثری 
که طراح لباس فیلم ســینمایی سیزده 
بــود به کارگــردان آن فیلم که هومن 
سیدی بود، معرفی شد. سیدی پس از 
گرفتن تســت او را برای نقش اصلی 
فیلم سیزده انتخاب کرد و یسنا بدون 
هیــچ گونه تجربه قبلی برای اولین بار 
در ســال ۱۳۹۱ مقایــل دوربین قرار 

گرفت. او برای بازی در فیلم ســیزده، 
نامزد بهترین بازیگر نقش اول مرد در 
جشنواره بین المللی فیلم شانگهای و 
نامزد بهترین بازیگر نقش اول مرد در 

جشن منتقدان سینمای ایران شد.
لانتوری تا گدایان

تجربه او تنها به فیلم سیزده ختم 
نشد. پس از نقش آفرینی در فیلم سیزده 
در فیلم لانتوری ساخته رضا درمیشیان 
بازی کرد. شــاید یکــی از مهم ترین 
بخش هــای کاری او بــازی در فیلم 
لانتوری بوده است. یسنا میرطهماسب 
سال ۱۳۹۴ فیلم لانتوری نقش مهمی 
بازی کرده است که توانست با مهارت 

خــود، آن نقــش و همچنین خودش 
را میان مخاطبان ســینما مطرح کند. 
میرطهماسب توانست با بازی در فیلم 
لانتوری تجربه بازیگری موفقی برای 
خــود رقم بزند و همــکاری در کنار 
بازیگرانی نظیر نوید محمدزاده، باران 
کوثری، مریم پالیزبان و رضا بهبودی 
بــر تجارب او اضافه کرد.  پس از فیلم 
لانتوری نقش ناصر را در فیلم تابستان 
داغ ایفــا کرد. تابســتان داغ فیلمی به 
کارگردانــی ابراهیم ایرج زاد اســت 
که در آن بازیگرانــی از جمله پریناز 
ایزدیار، مینا ساداتی و علی مصفا بازی 
می کنند. یســنا میرطهماسب در سال 

۱۳۹۶ در فیلم سینمایی درساژ ساخته 
پویــا بادکوبه نقش امیر را بازی کرد . 
شبنم مقدمی، علی مصفا و نگار مقدم 

از بازیگران این فیلم هستند. او 
اولین تجربه بازی در سریال 
شــبکه نمایــش خانگی 
را فیلــم ملکــه گدایان 
داشــت و در نقــش 
ســهیل توانست خود 
را به چشــم مخاطبان 
بیاورد. درســاژ و بعد 
از اتفــاق از دیگــر 
تجربه های بازی یسنا 

میرطهماسب است.

یسنا میرطهماسب؛ از سیزده تا ملکه گدایان

فیلم های قبل از کرونا به درد بعد از آن نمی خورند!

گروه سینما و تلویزیون - حجت 
قاسم زاده اصل کارگردان فیلم سینمایی 
»روز ششــم« معتقد اســت با توجه به 
تغییر دغدغه ها و دلمشغولی های مردم، 
فیلم های قبل از کرونا به درد پس از این 
بحران نمی خورند.حجت قاســم زاده 
اصــل کارگردان فیلم ســینمایی »روز 
ششم« درباره وضعیت اکران این فیلم 
گفت: شرایط نیمه تعطیل سینماها در 
یکسال گذشــته باعث شده است که 
عادت ســینما رفتن از ســر مردم برود 
و بعیــد می دانم به ایــن زودی، مجدد 
مخاطبان به ســینما بازگردند.وی ادامه 
داد: بحرانــی که با آن مواجه هســتیم، 
بحرانی ناشناخته است که تنها مختص 
به ما هم نیســت. در این مدت هم مردم 

عادت کرده اند که فیلم را در خانه ببینند. 
اتفاقی که فی نفســه هم بد نیســت اما 
بعید اســت به این زودی مجدداً شاهد 
تغییر این عادت در مخاطبان باشــیم.
این کارگردان ســینما تأکید کرد: حتی 
از منظــری معتقدم فیلم هایی که قبل از 
کرونا ساخته شده اند، به درد بعد از کرونا 
نمی خورند. موضوع و ساختار این آثار 
و روابط درون روایت آن ها به کل تغییر 
کرده اســت. از یک دســت دادن ساده 
بگیرید تــا روابط دیگر. فاصله عمیقی 
میان مردم امروز با روزگار قبل از کرونا 
ایجاد شده و دغدغه ها و دلمشغولی های 

آن ها تغییر کرده است.
اگــر بخواهیم بعــد از این هم با 
همان سیستم سینماداری پیش برویم و 

تفکــر قائل به »علاقه مردم به فیلم های 
کمدی« همچنان بخواهد حاکم باشد، 
فکــر نمی کنم اتفاق خوبی در انتظار ما 
باشد. همین تفکر پیش از کرونا داشت 
سینما را نابود می کرد و از این منظر کرونا 
سینمای ما را از دست این تفکر نجات 
دادقاســم زاده اصل با اشــاره به حدود 
۳۰۰ فیلم مانــده در صف انتظار اکران 
هم گفت: از قبل از کرونا هم ســینمای 
ایران با بحران اکران مواجه بود. پیش تر 
هم فیلم های خاصی که همه از محتوای 
آن ها خبر داریم، با حمایت های خاص 
به فروش های میلیاردی می رسیدند. اگر 
بخواهیم بعد از این هم با همان سیستم 
ســینماداری پیش برویم و تفکر قائل 
بــه »علاقه مردم بــه فیلم های کمدی« 
همچنــان بخواهد حاکم باشــد، فکر 
نمی کنم اتفاق خوبی در انتظار ما باشد. 
همین تفکر پیش از کرونا داشت سینما را 
نابود می کرد و از این منظر کرونا سینمای 
ما را از دست این تفکر نجات داد و اعلام 
ورشکستگی کامل سینمای ایران را به 
تأخیر انداخت!وی افزود: سینمای ایران 
یک سینمای »ژانرکُشی شده« بود. هیچ 
تنوعی در فیلم ها نداشــتیم. سینمای ما 

در مسیر ورشکستگی بود که کرونا آن 
را بــه تأخیر انداخت. بعد از کرونا باید 
ببینم آیا این هوش در مدیران ما وجود 
دارد کــه راه جدیدی در پیش بگیرند؟ 
شخصاً بعید می دانم و به همین دلیل هم 
افق روشــنی پیش روی سینمای ایران 
متصور نیســتم.این کارگردان ســینما 
درباره سیاســت های حمایتی دولت 
برای فعالیت ســینماها در دوران کرونا 
گفت: در این مدت ســینماها زمانی که 
باز بوده اند، با ظرفیت یک ســوم امکان 
فعالیت داشــتند و دولــت هم وعده 
حمایت هایــی را داد که نمی دانم تا چه 
اندازه محقق شــده است. طرف دیگر 
فیلمسازانی هستند که طبیعتاً می خواهند 
فیلم هایشان بیشتر دیده شوند و فروش 
بهتری داشته باشند. همه منتظر تغییر این 
شرایط هستند اما معتقدم ما هیچگاه به 
دوران پیش از کرونا بازنخواهیم گشت. 
پس از واکسیناســیون هم فکر می کنم 
کرونــا همچنان با ما باقی خواهد ماند. 
جهان تغییر کرده اســت و برخی از ما 
اصرار داریم مقاومت کنیم تا شــاید به 
جهان قبل، بازگردیم.قاســم زاده اصل 
ادامه داد: در این شــرایط جدید شاید 

اکــران آنلایــن یک راه نجــات برای 
ســینمای ایران باشد، اما فقط شاید. ما 
با پلتفرم هایی مواجه هســتیم که عملًا 
فیلم ها را با ارقام بسیار ناچیز خریداری 
می کنند و با پرداخت پول بســیار کم، 
صاحب یک فیلم می شــوند! بعد هم 
برای آن بلیت فروشی می کنند، در حالی 
کــه مخاطبی که مشــترک یک پلتفرم 
اســت، نباید ملزم به خریداری بلیت 
برای تماشای یک فیلم شود. طبیعتاً آن 
مخاطب منتظر می ماند تا یک ماه بعد، 
نسخه خانگی فیلم را به صورت رایگان 
و مبتنی بر حق اشــتراکی که پرداخت 
کرده اســت روی پلتفرم تماشــا کند.
وی تصریح کرد: آینده ســینما در حال 
حرکت به سمت نمایش خانگی است 
و تنها فیلم های بیگ پروداکشن و یا ژانر 
وحشت هســتند که در سینماها اکران 
می شــوند. ما هنوز خود را برای جهان 
جدید آمــاده نکرده ایم و نمی خواهیم 
قبول کنیم که قرار نیســت این شرایط 
تمام شــود. فکر می کنیم اگر شرایط به 
قبــل از کرونا برگردد همه چیز خوب 
می شــود در حالی که در همان شرایط 
هم وضعیت سینما بد بود، همان زمان 

هم فیلم های پرفــروش ما »مطرب« و 
»هزارپا« و »رحمــان ۱۴۰۰« بود که با 
هر نگاه و مرامی فیلم های بدی هستند. 
سینماداران ما اما هنوز منتظر بازگشت 
فیلم های شــبیه »مطرب« هستند!این 
کارگردان ســینما درباره امکان عرضه 
اینترنتی فیلم »روز ششم« تأکید کرد: با 
شرایط فعلی حتماً حاضر نیستم اما در 
شرایط درست، بله آن را عرضه اینترنتی 
خواهیم کرد. در شــرایط اســتثماری 
امروز کــه بر پلتفرم ها حاکم اســت، 
عرضه اینترنتی فیلم ها غلط است و تنها 
منجر به ســود بیشتر پلتفرم ها می شود.

وی در پایــان مطرح کرد: من فیلمم را 
ساخته ام تا دیده شود و طبیعتاً امید دارم 
که شرایط مطلوب آن فراهم شود. بنابر 
اعلام متولیان، تا حوالی زمستان امسال 
ما همچنان درگیر واکسیناسیون کرونا 
خواهیم بــود و بعید اســت در آینده 
نزدیک تغییــری رخ دهد. همه درون 
چرخــه ای گرفتار شــده ایم که برای 
ورود به آن آمادگی نداشتیم. اینکه برای 
آینــده چه باید کرد را من هم نمی دانم، 
امــا مطمئنم که دیگر به روزهای قبل از 

کرونا بازنخواهیم گشت.

گروه سینما و تلویزیون - پرویز 
فلاحی پــور بازیگر ســریال »یاور« 
دربــاره حضورش در این ســریال و 
بازخوردهایــی که بــا پایان پخش از 
مخاطب گرفته است به خبرنگار مهر 
بیــان کرد: من قبلًا هم با آقای ســعید 
ســلطانی کارگردان سریال همکاری 
کرده بودم و تجربه کار با او را داشــتم 
ولی در کارهای رمضانی خیلی وقت 
بود بــازی نکرده بودم. بازخوردهایی 
هــم گرفتم عــده ای کار را دوســت 
داشــتند و عده ای هم دوست نداشتند 

و انتقادهایی می کردند.
وی درباره فیلمنامه این ســریال 
اظهار کرد: ایــن مدل متن ها مثل آثار 
ماه رمضان یا دیگر مناسبت ها معمولاً 
یا یک فوریت انجام می شود و با عجله 
نوشته می شود و به همین دلیل ممکن 
اســت اشتباهاتی هم داشــته باشد با 
این حال فکر می کنــم در زمان کم و 
موقعیتی که آقای سعید مطلبی نوشته 

بود بد نبود.
فیلمنامه یک قرارداد است

بازیگر »تــرور خاموش« درباره 
انتقاداتی که به این ســریال وارد شده 
بود، عنوان کرد: برخی انتقاد داشــتند 
که این شــخصیت ها ما به ازا ندارند 
مــن در جــواب همیشــه می گفتم 
فیلمنامه یک قرارداد اســت و قصه ای 
را کــه با »یکی بود یکی نبود« تعریف 
می کنند شــخصیت هایی هم دارد که 
اتفاقاتی برایشان رخ می دهد. من هم 
مثل دیگــران فیلمنامه را می خوانم و 

می پذیرم یک فیلم اســت اگر منطقی 
هم نباشــد یک قرارداد است البته باید 
منطق نمایشی داشته باشد و اگر نباشد 
فیلمنامه درســت نیســت. این منطق 
و قرارداد بین نویســنده و تماشــاگر 
انجام می شود و تماشاگر یا می پذیرد 
یــا خیــر. اینکه برخــی نپذیرفتند و 
دوست نداشتند شاید یک دلیلش نوع 
دیالوگ ها و نوع شخصیت های قصه 

بوده است.
وی درباره شخصیت بدمن خود 
و اینکه این منطق نمایشــی تا چه حد 
برای خود او وجود داشته است؟ بیان 
کرد: مــن این کار را ملــودرام دیدم 

نــوع درام تعیین کننده اســت که 
شــخصیت ها چگونه باشند و 
وقتی کاراکتر خوبِ خوب یا 
بدِ بد داریم ساختار ملودرام 
می شود. البته شاید امروزه 
ملودرام کمتر مورد استفاده 
قرار بگیــرد، در کارهای 
اروپایــی و امریکایــی 
هــم ملودرام هایی که 
خیلی  شخصیت های 
خوب و خیلی بد داشته 
باشند دیگر کمتر دیده 
می شــود. من معتقدم 
کاراکتــر کاملًا مثبت یا 
کاملًا منفی نیســت و 

می تواند یک ویژگی های 
خلاف شخصیت خود هم 

داشته باشد.
اســت  ممکــن 

نویسنده این شــخصیت ها را 
دوست داشته باشد

این بازیگر درباره مقایســه بین 
»یاور« و کلیشه هایی که در فیلمفارسی 
ها به کار می رود، اظهار کرد: برخی از 
این کلیشه ها در آثار نویسنده هایی که 

در سن آقای سعید مطلبی هستند به کار 
می رود و این نوع دیالوگ نویسی 
و شخصیت پردازی را بیشتر 
بــه کار می گیرنــد، درواقع 
نویسنده این شخصیت را 
هنــوز در ذهن خود دارد 
و ممکــن اســت چنین 
شــخصیتی را همچنان 
دوست داشــته باشد؛ 
اینها الگوهایی اســت 
که در زمــان خودش 
درســت بوده است و 
آنها را استفاده می کند.

دربــاره  وی 
روز  بــه  پرداخــت 
این شــخصیت ها و 
قصه هــا عنوان کرد: 
خیر و شــر همیشه 
وجــود دارد ولی اینکه 
الان جامعــه چگونــه 

زندگــی می کند و چقــدر اینها برای 
مخاطب باورپذیر اســت مســاله ای 
اســت که همین بازخوردها مشخص 
می کنــد که عده ای دوســت دارند و 

برخی هم نمی پذیرند.
بازیگر »شــهرزاد« درباره اینکه 

خودشــان هــم با نویســنده تعاملی 
دارنــد و درباره قصه صحبتی می کنند 
یا خیر گفت: مــن فقط یک بار آقای 
ســعید مطلبی را دیدم و درباره پایان 
بندی قصــه صحبتی کردیم و نکته ام 

این بود که می خواســتم کاراکتری که 
ایفا می کنم در پایان بندی شــخصیت 
موثری باشد دوســت نداشتم صرفاً 
حضور در این قســمت حضور داشته 
باشد بلکه می خواستم حضورش موثر 

باشد.

وی درباره اینکــه چقدر قبل از 
تولید ســریال تمرین یــا دورخوانی 
داشــته اند، عنوان کــرد: در کارهای 
مناســبتی به محض اینکه متن نوشته 
می شــود معمولاً تصویربــرداری را 

شــروع می کننــد البته در خــود کار 
روخوانی و تمریــن بازیگران وجود 

داشت ولی قبل از کار امکانش نبود.
خیلی هــا گفتند که کاش در 

این سریال بازی نمی کردی
فلاحی پور درباره تاثیر انتقادهای 
مــردم از ســریال در انتخاب هــای 
بعــدی اش نیــز توضیــح داد: مردم 
همیشــه لطف داشته اند، خود من هم 
سعی کرده ام همه کارهایم آثار خوبی 
باشــد. بیننده البته نمی دانــد که ما با 
دلایل مختلفی حضور در یک سریال 
را می پذیریم و البته مشکلات بازیگر 
ربطی هم به او ندارد اما بازیگر ممکن 
اســت مشکل مالی داشته باشد و یا به 
خاطر دوســتی با کارگردان، پروژه ای 

را بپذیرد.
بازیگــر »مرد هــزار چهره« در 
واکنش به ایــن انتقادها گفت: به من 
لطمه نمی خــورد چون کار خوب در 
کارنامه ام زیاد دارم ولی در همین کار 
خیلی ها گفتند که کاش در این سریال 
بازی نمی کردی و من توضیح می دادم 
که همیشــه یک اثر، هنری نیســت و 
ممکن اســت دلیل ما برای پذیرفتن 
یک پیشنهاد برای پول یا حتی دوستانه 
باشــد. من خیلی سعید ســلطانی را 
دوست دارم، همه بازیگران همینطور 
هســتند و دوست دارند با او کار کنند، 
من هــم به دلیل ایــن رفاقت در این 

سریال بازی کردم.
وی اضافه کــرد: این فیلمنامه ها 
فراموش می شوند اما انسان ها فراموش 

نمی شوند سلطانی یا ارجمند دوستان 
خوبی هستند و ما بیشتر این ابعاد دلی 
کار را هم نــگاه می کنیم. برای ما هم 
شــرایط سخت است و دوست داریم 
بهترین کار را انجام دهیم ولی همیشه 

این اتفاق صد در صد رخ نمی دهد.
همیشــه  اســت  ممکــن 
پروژه های خوب ساخته نشود 

یا قسمت بازیگر نشود
بازیگر »در جســتجوی آرامش« 
تصریح کــرد: برای کارگــردان هم 
همینطــور اســت و مــا نمی دانیــم 
ممکن اســت یک فیلمنامه یا سریال 
بگیــرد و کاری موفق نشــود و مثل 
بازخوردهای سریال »یاور« دو قطب 
موافق و مخالف داشــته باشد. به هر 
حــال بازیگر همیشــه نمی تواند کار 
خوب انجام دهند چون ممکن است 
در کشــور ما این تعداد از پروژه های 
 موفق ســاخته نشود یا قسمت بازیگر 

نشود.
وی بــا بیان اینکــه فاکتورهای 
زیادی برای پذیرش یک نقش وجود 
دارد، بیان کرد: ممکن اســت من یک 
ماه کار نکنــم ولی وقتی می بینم همه 
فیلمنامه ها در یک سطح است مجبورم 

فیلمنامه ای کار کنم که ارتزاق کنم.
فلاحی پــور در پایــان درباره 
فعالیت این روزهایش گفت: در حال 
حاضر پیشنهاد ۲ فیلمنامه تلویزیونی 
دارم کــه در حال مطالعه آنها هســتم 
و روی آن هــا فکــر می کنم و یکی را 

انتخاب می کنم.

پرویز فلاحی پور از منطق شخصیت های »یاور« سخن گفت؛

می گفتند کاش در این 
سریال بازی نمی کردی! 

پرویز فلاحی پور بازیگر سریال »یاور« درباره واکنش ها به این سریال بیان کرد که برخی کار را دوست داشتند
 و برخی هم نه و به او گفته اند که کاش در این مجموعه بازی نکرده بود.

فلاحی پــور دربــاره تاثیر انتقادهــای مردم از ســریال در 
انتخاب هــای بعدی اش نیز توضیح داد: مردم همیشــه لطف 
داشته اند، خود من هم ســعی کرده ام همه کارهایم آثار خوبی 
باشــد. بیننده البته نمی داند که ما بــا دلایل مختلفی حضور 
در یــک ســریال را می پذیریم و البته مشــکلات بازیگر ربطی 
هــم به او ندارد اما بازیگر ممکن اســت مشــکل مالی داشــته 
باشــد و یا به خاطر دوســتی با کارگردان، پروژه ای را بپذیرد.
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ناگفته هایی جالب از بازیگران؛

ماجرای هنرپیشه معروفی که همیشه در فیلم ها می میرد!


